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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásáva l
kapcsolatban VIII.?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Ficsor Ádámhoz, a polgári nemzetbiztonsági szolgálatok irányításáért felelős miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K!9502 számú írásbeli kérdésemre (Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a
balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásával kapcsolatban VII .?) az Ön aláírásával ellátott választ
kaptam, ami alapján azt feltételezem, hogy annak tartalmát nem csak ismeri, hanem az a
véleményével megegyező is .
Szeretném el őzetesen leszögezni, hogy kérdésemre érdemben nem válaszolt, a levél számo s
vonatkozása elfogadhatatlan, helytelen és jogszer űtlen. Úgy ítélem meg, hogy Önt a
munkatársai (kihasználva és visszaélve ezen a területen kevésbé jártasságával) a levé l
aláíratásával nehezen vállalható helyzetbe hozták .

A kormányszóvivő, 2006. október 4-én a Magyar Rádión keresztül arról tájékoztatta a
közvéleményt, hogy » törvénysértés gyanújával vizsgálódnak a szakemberek a balatonöszöd i
beszéd kiszivárogtatásával kapcsolatban ." A kormányszóvivő újságírói kérdésre válaszolva
kijelentette, hogy a Nemzetbiztonsági Hivatal foglalkozik az üggyel . A vizsgálat megkezdése
óta több mint 2 és %2 év telt el! Remélem, hogy ezt Ön sem tartja rendben lev őnek, illetve
valamilyen rendkívüli oka kell, hogy legyen a vizsgálat elhúzódásának.

Szeretném Önt tájékoztatni, hogy képviselői munkám (melynek része a Nemzetbiztonsági
Bizottsági feladatok is) ellátásához szükséges min ősített információk megismerésének
jogosultságával rendelkezem . Éppen ezért érthetetlen és elfogadhatatlan számomra azon
felvetése, hogy „az NbH konkrét ügyben végzett m űveleti munkájával kapcsolatosan írásbeli
kérdésre adott válasz keretében nincs módom Önnek tájékoztatást adni .” Erre Önnek nem ad



lehetőséget sem az Alkotmány, sem a Házszabály, sem pedig Az országgy űlési képviselők
jogállásáról szóló törvény sem .
Csak remélni tudom, hogy feladatait bizottsági meghallgatása során tett ígérete szerint, a
törvényes keretek között kívánja végezni .

Mindezek alapján kérdezem :

â Mikorra várható a vizsgálat befejezése?
â Mi akadályozza a Nemzetbiztonsági Hivatalt a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásáva l

kapcsolatban indult vizsgálat befejezésében ?
â Alkalmas-e a főigazgató feladatainak ellátására, ha az általa vezetett hivatal még

mindig nem tudta elvégezni a vizsgálatot?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektronikus
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin.demetergparlament .hu)

Budapest, 2009 . május 26 .

Tisztelettel :

Demeter Ervin
országgyűlési képviselő
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